
Dagsorden for FSO-bestyrelsesmøde torsdag den 8. august  2024 kl. 19:00 
                                    

 
Til stede: Gerda, Susanne, Henrik, Frederik, Jan, Mark 

 
 
  
1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 30. maj medsendes.  
 
2. Orientering 

 
1. Formandens: Møde i lokalforum næste uge, men ikke så meget at berette. 

 
2. ”Heimdalerne” (Frederik): Der er blevet storluget efter sommerferien, og der er blevet 

bygget forskalling til at støbe fundament til den nye varmepumpe. 
 

3. Økonomi (Susanne): ca. 77.000 kr. på kontoen. Udgifter til etablering af varmepumpe 
betales af egen beholdning (ingen søgning af fonde). 

 
4. Loppestald (Johnny): Johnny ikke til stedet i dag, men der holdes møde inden 

loppemarkedet. 
 

 
3. Arbejdsplan for etablering af varmepumpe og fjernelse af oliefyr mm.: 

Frederik fremlagde en plan for etableringsforløbet. Varmepumpe skal efter planen være 
installeret fredag d. 30. august. Det gamle fyrrum laves om til redskabsrum, og det ventes at 
være indrettet fredag d. 6. september. 

 
 

4. Kommende arrangementer: 9.august: Fællesspisning og fredagscafe. 24. august: 
Sommerfest.  
1. september Høstgudstjeneste ?  13. september Fællesspisning/ fredagscafe. 21. september 
Høstfest: 
* Sommerfest: Der stilles op dagen inden (fredag d. 23.) sidst på eftermiddagen. Gerda, Johnny 
og Mark møder op og stiller op. Der er lavet program for dagen, som kan ses i nyhedsbrevet. 
Gerda vil bestille mad igennem Kokken og Jomfruen til medlemsfesten om aftenen. Michael 
holder en børnefestival samme dag, så det er tvivlsomt, hvor mange børn der dukker op. 
* Bestyrelsen er ikke umiddelbart involveret i høstgudstjenesten. Gerda kontakter Inge ift., om 
der er noget, som vi skal tænke på. 
* Det vides ikke, hvor meget hjælp der behøves til høstfesten. Vi afventer besked fra Inge. 

 
 

5. Evaluering af afholdte arrangementer:  Hygge og pasning af legeplads. Fællesspisning og 
fredagscafeer 14. juni og 12. juli. 16. juni Åbning af mølle og skolestue. 23 juni Skt. Hans 
fest mm. 



• ” Hygge og pasning af legeplads” har været på pause hen over sommeren. Der kommer igen 
til at være der søndag d. 25. august. Mark prøver at få fat i et par dæk, som kan placeres 
under vippen, hvor plænen begynder at blive lidt hullet. 

• Åbning af Mølle og Skolestue var utroligt velbesøgt og en succes. Desuden var det et meget 
fint arrangement med overnatning på møllen, som var dagen inden på trods af meget regn. 

 
 

 
6. Hjemmesiden: 

• Gerda, Sonja, Inge og Mark har holdt et møde om hjemmesiden, da vi gerne vil have ændret 
nogle ting, men skulle finde ud af, hvad det var. Overordnet set var der et ønske om at få 
delt både hjemmesiden og kalenderen op, så skellet mellem funktionerne 
”forsamlingshus/udlejning”, ”FSO og aktiviteter i lokalområder” samt ”andre aktive aktører 
omkring Skamstrup” blev tydeligt. Der blev er udarbejdet forskellige tekniske løsninger til, 
som at skabe forskellige faner, kun have aktiviteter i ”begivenhedskalenderen” (og ikke som 
nu, hvornår der er udlejet), og tydeligt markere de personer, som står for de forskellige 
ansvarsområder. Vores administrator, Jesper Storegaard, er blevet kontaktet, men er endnu 
ikke vendt tilbage. 

 
 
7. Årsprogram for 2025: 

Umiddelbart bestyre gruppen, som skal udarbejde årsprogrammet af Inge, Johnny og Cecillie, 
men ikke af dem var til stede. Mark hører ved lejlighed Inge ad, om der er en plan. I tilfælde af 
at der skulle mangle folk, melder Henrik sig gerne til at slutte sig til gruppen. 

 
 

8. Evt. 
Intet at tilføje 

 
Venlig hilsen 

 
Gerda 

 


